
PROTOKOŁ Nr IV/2011 

z posiedzenia Rady Gminy 

w Osieku odbytego w dniu 16 marca 2011r. 
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad 

godz. 16
30

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, (jeden rady nieobecny - usprawiedliwiony), 

lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos, który powitał 

wszystkich Radnych, Wójta,  pracowników Gminy. 

 

a) Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

b) Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Uwag nie wniesiono.  

Przeprowadzono głosowanie 

• za – 14 głosów 

• przeciw – 0 

• wstrzymało się od głosu – 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono.  

Przeprowadzono głosowanie 

• za – 14 głosów 

• przeciw – 0 

• wstrzymało się od głosu – 0 

Protokół został przyjęty i stanowi załącznik. 

 

Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 

Proponowane zmiany omówił Skarbnik Gminy Pan Andrzej Krzywiński. Pani Teresa Eggert 

- Przewodnicząca Komisji Gospodarczej dodała, że proponowane zmiany zostały 

szczegółowo omówione podczas spotkania połączonych komisji, które wnoszą o przyjęcie 

projektu uchwały. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0  

Uchwała nr IV/17/2011 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały nr IV/18/2011 w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2012 roku 

Proponowaną uchwałę przedstawiła Pani Teresa Eggert, informując także, że  została ona 

szeroko omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Połączone Komisje wnioskowały o 

przyjęcie uchwały. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 12 głosów  

• przeciw - 1  

• wstrzymało się od głosu - 1  



Uchwała nr IV/18/2011 w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2012 roku została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały nr IV/19/2011 w sprawie nabycia przez Gminę Osiek w formie 

darowizny nieruchomości 

Proponowaną uchwałę przedstawił Pan Tadeusz Kołodziejczak, informując także, że  została 

ona szeroko omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Połączone Komisje 

wnioskowały o przyjęcie uchwały. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0 

Uchwała nr IV/19/2011 w sprawie nabycia przez Gminę Osiek w formie darowizny 

nieruchomości została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały nr IV/20/2011 w sprawie zobowiązania Gminy Osiek do wniesienia 

wkładu własnego do projektu „Rekultywacja składowisk odpadów Gmin będących 

udziałowcami Zakładu Utylizacji Odpadów Komunalnych „Stary Las” dofinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach działania 5.1 

Regionalnego Programu Operacyjnego dla Województwa Pomorskiego na lata 2007 – 2013. 

Proponowaną uchwałę przedstawił Pan Romuald Popławski.  

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0 

Uchwała nr IV/20/2011 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały nr IV/21/2011 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia Wójta Gminy Osiek z Zarządem Powiatu Starogardzkiego 

Proponowaną uchwałę przedstawiła Pani Małgorzata Klein i zwróciła uwagę na udział własny 

Gminy Osiek w wysokości 1500zł w programie profilaktyki wad postawy u dzieci. Pieniądze 

miałyby być przekazane w terminie 30 dni. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0 

Uchwała nr IV/21/2011 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały nr IV/22/2011 w sprawie przystąpienia Gminy Osiek do Lokalnej 

Organizacji Turystycznej KOCIEWIE 

Proponowaną uchwałę przedstawiła Pani Małgorzata Klein zwracając uwagę na pozytywne 

aspekty przystąpienia do Organizacji. Pan Przewodniczący Jerzy Kłos przedstawił strategię 

Organizacji. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0 

Uchwała nr IV/22/2011 została przyjęta jednogłośnie. 

 



Ad. 8 Przyjęcie Informacji o Sprawozdaniu z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jst. 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Teresa Eggert, informując także, że  została ona szeroko 

omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Połączone Komisje wnioskowały o przyjęcie 

Informacji o Sprawozdaniu. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu – 0 

Informacji o Sprawozdaniu została przyjęta jednogłośnie 

 

Ad. 9 Przyjęcie Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z działalności za rok 2010 r. 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Urszula Szczepińska. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu – 0 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za rok 2010 r. została przyjęta jednogłośnie 

 

Ad. 10 Przyjęcie Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 r. 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej przedstawiła Pani Urszula Szczepińska. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu – 0 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 r. został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad. 11 Wójt Gminy Osiek przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Po sprawozdaniu, Pani Wójt szeroko przedstawiła sytuację budynku przy ul. Wyzwolenia 2 

 

Ad. 12 Wolne wnioski 

- Pani Sołtys Stefania Wielińska wniosła o rozpoczęcie remontu dróg gruntowych. 

- Pani Teresa Eggert poprosiła o informacje w sprawie budowy Sali Gimnastycznej w 

Osieku – odpowiedzi udzieliła Pani Wójt. 

- Pani Teresa Eggert poprosiła o informacje w sprawie „PKPS” – odpowiedzi udzieliła Pani 

Barbara Surma. 

- Pan Sołtys Mirosław Sobocki zadał pytanie w sprawie funduszu sołeckiego – odpowiedzi 

udzielił Przewodniczący Jerzy Kłos. 

- Pani Sołtys Beata Szeibie zadała pytanie w sprawie pracowników interwencyjnych – 

odpowiedzi udzieliła Pani Wójt. 

 

Ad. 13 Zakończenie obrad 


